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Kære kollegaer. Så det nu I skal stemme!!!!!!!                                           

Jeg håber i vil stemme på mig.  

 

Jeg er 44 år og speciallæge i anæstesi og intensiv medicin.  

Jeg har min forankring i Sygehus Sønderjylland, hvor jeg er ansat som cheflæge.  

Udover mit faglige ståsted har jeg i hele mit lægeliv været fagpolitisk aktiv både i Yngre 

Lægers repræsentantskab, Yngre Læger og Lægeforeningens bestyrelse, tidl. TR, FTR, 

UKYL med mere. Pr. 1.10.20 blev jeg en del af overlægeforeningen og sidder aktuelt i 

overlægeforeningens bestyrelse og repræsentantskab.  

Hvorfor skal i stemme på mig? 

I skal stemme på mig fordi jeg brænder for fagpolitik. Jeg brænder for et bedre 

arbejdsmiljø og gode uddannelsesforhold hele lægelivet. 

Jeg tror på at vi som organisation har styrken og mulighederne for at påvirke udviklingen 

af sundhedsvæsenet, jeg ønsker at bidrage til, at skabe bedre vilkår for patienterne, os 

selv og vores kollegaer.  

Vi skal være proaktive og være en stærk stemme i debatten om sundhedsvæsenets 

fremtid. Ressourcerne er mange steder få og vi skal finde de gode løsninger så vi også i 

fremtiden har et offentligt sundhedsvæsen med høj kvalitet og faglighed. 

Vi skal sætte fokus på: 

Bedre og fagligt forankret LEDELSE  

Styrket fokus på ARBEJDSMILJØ 

UDDANNELSE hele lægelivet 

Plads til FORSKNING og KVALITETSARBEJDET 

Kort sagt vil jeg arbejde for, at vi som overlæger får indflydelse og rum til at præge 

sundhedsvæsnet.  

Med ønske om et godt valg til alle.   Christina Frøslev-Friis 

     Cheflæge, SHS.  


